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 Protokół nr 29/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 września 2015 r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 

załącznik nr 2.        

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 27/2015. 

Pan Starosta poprosił, żeby uszczegółowić wypowiedź pana Kłosowskiego w punkcie 

dotyczącym umowy z gminą Biskupiec w sprawie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

dofinansowanie wkładu własnego planowanych zadań inwestycyjnych na terenie gminy 

Biskupiec, tzn. „Wyjaśnił, że na dofinansowanie inwestycji drogowych złożone zostaną dwa 

wnioski, jeżeli przejdzie jeden wniosek istnieje ryzyko, że powiat może nie uzyskać 

dofinansowania” stwierdził, że chodzi tutaj o dofinansowanie z gminy Biskupiec, wiec należy 

dopisać „z gminy Biskupiec”. 

 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: A. Ochlak,                 

K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na 

odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny”. 

/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP/ 

 

Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Katarzyna Trzaskalska 

2. Sekretarz –  Joanna Robaczewska 

3. Członek komisji – Ryszard Kłosowski 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Alina Banaszewska 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 

Kłosowskiego – dyrektora ZDP z/s w Kurzętniku  w sprawie zwiększenia środków 

finansowych na zdanie: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) - 

Krotoszyny – Szwarcenowo- dr. pow. Nr 1333N (Radomno) polegająca na budowie 

chodnika pod wiaduktem kolejowym w miejscowości Jamielnik”. 
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Pan Kłosowski wnioskuje o zwiększenie środków finansowych w wysokości 7000 zł na 

zdanie: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) - Krotoszyny – 

Szwarcenowo- dr. pow. Nr 1333N (Radomno) polegająca na budowie chodnika pod 

wiaduktem kolejowym w miejscowości Jamielnik”. Kwota ta zostanie zabezpieczona przez 

Zarząd Dróg Powiatowych z oszczędności wydatków po zakończonych inwestycjach 

drogowych w bieżącym roku. 
 

Wniosek stanowi załącznik nr 3. 

 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska,                         

B. Grzywacz, B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Stowarzyszenia 

Mieszkańców i Miłośników Szafarni w sprawie remontu nawierzchni drogi powiatowej 

nr 1317N na odcinku Tereszewo – Szafarnia (1610mb.) oraz w sprawie położenia 

chodnika w centrum wsi Szafarnia przy drodze powiatowej nr 1317N (ok.450 mb). 

 

Pan Kłosowski poinformował, że Stowarzyszenie Mieszkańców i Miłośników Szafarni 

złożyło wniosek stanowiący załącznik nr 4, dotyczący  remontu nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1317N na odcinku Tereszewo – Szafarnia (1610mb.) oraz w sprawie położenia 

chodnika w centrum wsi Szafarnia przy drodze powiatowej nr 1317N (ok.450 mb). Dodał, że 

w powyższej sprawie od 2011r. stowarzyszenie złożyło osiem wniosków. W 2002r. wykonane 

zostało 200 m nawierzchni, w 2010r. wykonano skrzyżowanie na drodze Marzęcice – 

Partęczyny i wyremontowano nawierzchnię pod Szafarnię do świetlicy, w 2013r. wykonano 

450 m nawierzchni oraz ułożono kolektor. Pan Kłosowski poinformował, że do wykonania 

zostało 1610 m drogi powiatowej na odcinku Tereszewo – Szafarnia. Dodał, że powyższy 

odcinek jest wpisany do Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych na lata 2014-

2019. Pan Kłosowski powiedział, że jeżeli budżet ZDP na rok 2016 nie zostanie obcięty to 

znalazłby środki na wykonanie w/w odcinka ale tylko w sytuacji kiedy gmina Kurzętnik  

partycypowałaby w kosztach realizacji zadnia. Ponadto poinformował, że wykonanie 

chodnika na chwilę obecną jest niemożliwe, ponieważ jednostka nie posada środków na ten 

cel. Pan Kłosowski przyznał, że w/w odcinek drogi jest w złym stanie. Pani Trzaskalska 

stwierdziła, że należałoby porozmawiać z Wójtem Gminy Kurzętnik, czy gmina mogłaby 

dofinansować remont w/w drogi. 

Pan Kłosowski dodał, że powyższa droga nie kwalifikuje się do żadnego programu, w ramach 

którego można by uzyskać dofinansowanie na remont. Poinformował, że w/w droga jest 

jedyną drogą dojazdową do Szafarni. 

Pani Grzywacz stwierdziła, że jeżeli było tyle wniosków w tej sprawie to należałoby wykonać 

remont drogi. 

Pani Trzaskalska dodała, że rozumie wnioskodawców, ponieważ taka sama sytuacja była z 

remontem drogi w Świniarcu. 

 

Zarząd podjął decyzję, że rozpatrzy ponownie wniosek przy konstruowaniu budżetu na rok 

2016. 

Pani Grzywacz poruszyła kwestię dotyczącą remontu odcinka drogi w stronę Wonnej. 

Poinformowała, że odbyło się zebranie wiejskie, na którym wielu mieszkańców wnioskowało 

o remont powyższego odcinka.  

Pan Kłosowski wyjaśnił, że należałoby tam wyremontować dwa odcinki, koszt remontu tych 

odcinków wyniósłby ok. 45 tys. zł – 50 tys. zł. Dodał, że będzie o tym pamiętał przy 

konstruowaniu budżetu na przyszły rok. 
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Pani Stajszczak poinformowała, że na skrzyżowaniu do Biskupca „podniosła się” 

nawierzchnia. 

Pan Kłosowski poinformował, że właściwie remont tego skrzyżowania należy do zdań 

Zarządu Dróg Wojewódzkich, ale ZDP naprawi nawierzchnię. 

Pani Stajszczak zapytała, czy gmina Biskupiec ma składać wnioski na remont dwóch dróg. 

Pan Kłosowski poinformował, że termin składania wniosków w ramach „schetynówek” 

przesunął się  tzn. wnioski można składać od 1 października do 31 października. Wyjaśnił, że  

z informacji które uzyskał wynika, iż nie ma dofinansowania 75 % tylko 50 %. Dlatego też 

nie ma powodu do obaw, że jeżeli przejdzie tylko jeden wniosek, to wnioskodawca otrzyma 

mniejsze dofinansowanie. Dodał, że należy rozważyć czy nie złożyć jednego wniosku do           

PROW-u, czy złożyć dwa wnioski do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych.  

Starosta poinformował, że na chwilę obecną jest decyzja, iż składamy dwa wnioski, ale 

podkreślił jest to założenie na dzisiaj. 

Pan Kurowski zapytał, kiedy będzie wykonany remont ul. Żwirki i Wigury, która jest drogą 

powiatową, ponieważ gmina miejska planowała remont kanalizacji deszczowej wzdłuż tej 

ulicy. Dodał, że powyższe inwestycje można by ze sobą połączyć. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że w porównaniu do innych dróg powiatowych stan 

nawierzchni ul. Żwirki i Wigury nie jest taki zły. Dodał, że powyższa droga nie jest ujęta w 

planie rozwoju dróg powiatowych. 

Pan Kłosowski poprosił, żeby środki w wysokości 14 000 zł z bieżącego utrzymania dróg 

przenieść na konto zadań inwestycyjnych. 

Zarząd wyraził zgodę na przeniesienie pomiędzy paragrafami. 

Pan Kłosowski poinformował, że najprawdopodobniej w przyszłym roku most w Słupnicy 

zostanie wyremontowany. Dodał, że z informacji które uzyskał wynika, iż w 2017r. Zarząd 

Dróg Wojewódzkich zamierza wykonać remont najbardziej zniszczonych miejsc na drodze 

538. 

Pan Kłosowki poinformował, że dzisiaj odbędzie się odbiór techniczny drogi Nowe Miasto 

Lubawskie – Gwiździny. 

/na posiedzenie wszedł pan Zbigniew Ziejewski – Radny Rady Powiatu Nowomiejskiego/ 

Pani Skarbnik poinformowała, że z analizy budżetu ZDP wynika, iż  zwiększają się  zakupy 

inwestycyjne. Porosiła pana Kłosowskiego o wyjaśnienie tej kwestii. 

Pan Kłosowski wyjaśnił, że środki z oszczędności poprzetargowych przeznacza na zakup 

samochodu.  

Pan Ziejewski zapytał, czy przed zimą będą jeszcze wykonywane remonty cząstkowe na 

drogach powiatowych. 

Pan Kłosowski odpowiedział, że tak będą wykonywane drobne remonty cząstkowe. 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych „Programu współpracy Powiatu 

Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art.3 

ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2016”. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Haska poinformowała, że zgodnie z przepisami należy przeprowadzić konsultacje 

społeczne. W dniu 17 września odbędzie się spotkanie z organizacjami pozarządowymi oraz 

Radą Organizacji Pozarządowych. Ponadto projekt programu zostanie umieszczony na stronie 

internetowej powiatu oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej z możliwością składania 

uwag i propozycji drogą mailową w postaci ankiety. 
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Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z ustawą o nieodpłatnej pomocy prawnej oraz 

edukacji prawnej z dnia 5 sierpnia 2015r. do dnia 15 grudnia 2015r. zobowiązani jesteśmy  

przeprowadzić konkurs dla organizacji pozarządowych na prowadzenie nieodpłatnych 

punktów pomocy prawnej. Zgodnie z ustawą w powiecie musiałyby powstać dwa punkty. 

Dodała, że ze wstępnych wyliczeń wynika, iż powiat otrzymałby środki na ten cel w 

wysokości ok.125 tys. zł, z czego 97 % trzeba przeznaczyć na wynagrodzenia, a 3 % na 

prowadzenie punktów. Wyjaśniła, że jest to zadanie zlecone z zakresu administracji rządowej.  

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Klubu Sportowego w Nowym Mieście 

Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 
 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 5. 
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu , 

któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 6. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Rejonowego Polskiego Związku Emerytów, 

Rencistów i Inwalidów w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono realizację 

zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Świetlicy dla Dzieci „Nazaret” im. Błogosławionego ks. 

Stefana Wincentego Frelichowskiego w Nowym Mieście Lubawskim, któremu zlecono 

realizację zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Nowym Mieście 

Lubawskim, któremu zlecono realizację zadania publicznego. 

 

Pani Jeda omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zasad prowadzenia kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych Powiatu 

Nowomiejskiego.  

 

Pani Jeda poinformowała, że po przeprowadzeniu audytu wewnętrznego stwierdzono, iż 

zapisy w uchwałach Zarządu Powiatu z 2010r. w sprawie określenia systemu prowadzenia 

kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu należy zmienić. W związku z 

powyższym przygotowany został ujednolicony projekt uchwały dotyczący zasad prowadzenia 

kontroli zarządczej w jednostkach organizacyjnych powiatu. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 

wykonaniu kontroli finansowej w I półroczu 2015r. 

 

Pani Jeda omówiła informację o wykonaniu kontroli finansowej w I półroczu 2015r. 

stanowiącą załącznik nr 10.  

 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w dzierżawę części gruntu położonego w Nowym Mieście Lubawskim 

przy ul. Grunwaldzkiej 3. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że przygotowany został projekt uchwały dotyczący 

dzierżawy części gruntu, parkingu przy ul. Grunwaldzkiej 3 z przeznaczeniem na usługi 

handlowe w okresie od 25 października do 2 listopada 2015r. Dodała, że jest zainteresowanie 

dzierżawą gruntu. Pani Banaszewska zaproponowała stawkę w wysokości 300 zł netto + 

należny podatek VAT. 

 

Zarząd przychylił się do propozycji powyższej stawki i jednogłośnie podjął uchwałę. Za 

głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski,  A. Stajszczak. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie oddania w najem powierzchni reklamowej na elewacji budynku 

administracyjno – biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 

 

Pani Banaszewska poinformowała, że wpłynął wniosek pani Moniki Urbanek stanowiący 

załącznik nr 11 dotyczący wynajmu powierzchni reklamowej na elewacji budynku przy       

ul. Grunwaldzkiej 3. Dodała, że na poprzednim posiedzeniu Zarządu podjęta została uchwała 

o wynajmie lokalu użytkowego w/w osobie z przeznaczeniem na prowadzenie kancelarii 

radcy prawnego. 

Pan Ziejewski zapytał, czy złożony został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego o 

dofinansowanie budowy hali sportowej w ramach PFRON-u. 

Pani Banaszewska poinformowała, że wniosek jest przygotowany. Dodała, że nie został 

jeszcze złożony, ponieważ nie została jeszcze określona wartość inwestycji i zakres robót. 

Poinformowała, że wnioski można składać do końca listopada. 

Pan Ziejewski stwierdził, że należałoby już go złożyć, żeby został sprawdzony przez Urząd 

Marszałkowski. Dodał, że zawsze można poprawić wniosek jeżeli chodzi o wartość 

inwestycji. 

Pan Starosta odpowiedział, że tak jak mówi pani Banaszewska wniosek jest już 

przygotowany. Dodał, że w poniedziałek, najpóźniej we wtorek chce się spotkać z 

przedstawicielem biura projektowego, które zaprojektowało halę sportową. Poinformował, że 

wniosek zostanie złożony do Urzędu Marszałkowskiego w najbliższym czasie.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

pod budownictwo mieszkalne w miejscowości Tomaszewo gm. Kurzętnik. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

 

Pan Samsel poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa oraz Wydział Środowiska 

i Rolnictwa przeanalizował dokumentację i nie składają uwag do uchwały w przedmiotowej 

sprawie.  

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 12. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 13. 

Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 14. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2015/2016 

w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku, dla którego organem prowadzącym jest 

Powiat Nowomiejski. 
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/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki –  naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Korecki poinformował, że utworzona została pierwsza klasa szkoły policealnej – technik 

rachunkowości. Szczegółowo omówił zmiany w arkuszu organizacji roku szkolnego 

2015/2016 ZSZ w Kurzętniku. 

Pani Wicestarosta dodała, że dzięki powstaniu tego oddziału zwiększyła się liczba uczniów  

ZSZ /aktualnie jest 694 uczniów/ i jest zachowany wskaźnik. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie mienia zgodnie z arkuszem spisu z natury 

według stanu na dzień 31 sierpnia 2015r. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że przejęte zostało mienie z ZSR, które zostało poprzedzone 

sporządzeniem spisu z natury według stanu na dzień 31.08.2015r. Wyjaśniła, że jest to 

majątek ruchomy o wartości 107 745,27 zł. Dodała, że komisja do części związanej z 

majątkiem nie wnosi żadnych uwag. Zgodnie z uchwałą Zarządu Powiatu Zespół Szkół 

Zawodowych w Kurzętniku przejmie majątek ruchomy ZSR.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,                    

B. Kurowski,   A. Stajszczak. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z 

przeprowadzenia czynności związanych z zakończeniem działalności jednostki – Zespołu 

Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 

 

Pani Sekretarz poinformowała, że po dokonaniu szczegółowej weryfikacji dokumentacji 

stwierdzono, iż należy ją uporządkować. Dodała, że w porozumieniu z panem Krzysztofem 

Andrzejczakiem - kierownikiem Archiwum Starostwa Powiatowego pani Edyta Karpińska 

oraz księgowa ZSR uporządkują dokumenty przekazane do archiwum. 

 

Protokół stanowi załącznik nr 15. 

 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją pani 

Edyty Karpińskiej – dyrektorki ZSR na temat wykorzystania stypendiów na dojazdy 

uczniów do szkoły w Kurzętniku. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 16. 

 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą Nr RIO.IV-

0120-245/15 z dnia 25.08.2015r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Zarząd 

Powiatu informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Nowomiejskiego za 

pierwsze półrocze 2015r. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że uchwała RIO stanowiąca załącznik nr 17, opiniująca 

przebieg wykonania budżetu powiatu za pierwsze półrocze 2015r. jest pozytywna . 

 



 

 

8 

 

 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z 

informacją w sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 18. 

 

/Starosta ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu Powiatu/ 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

W punkcie sprawy różne Zarząd: 

1.  Poddał analizie nierentowną działalność przychodni „Nad Jesionką” w Lubawie oraz 

umów najmu zawartych przez zarząd szpitala z innymi podmiotami. 

2. Dokonał analizy źródeł finansowania remontu oddziału chirurgicznego szpitala. 

Ponadto podjęto decyzję, że należy zwołać Zgromadzenie Wspólników Szpitala Powiatowego 

w terminie do 30 września 2015r. 

 

 

                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                              Andrzej Ochlak 

 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                        


